
M'he fixat que cada cop se sent més la frase "ni oblit ni perdó". La diu gent 
que protesten per molts motius que consideren injustos. I en general, sembla 
que el perdó cada cop està menys valorat a la nostra societat, potser també 
perquè moltes vegades es confon el perdó amb l'oblit i amb no fer justícia. 
Però el perdó no és l'oblit, sinó que exigeix el penediment, reconèixer l'error 
i voler ser perdonat. El perdó és un eix central del missatge de Jesús. 
"Perdoneu les nostres culpes així com nosaltres perdonem els nostres 
deutors" diu el Pare Nostre. En l’Evangeli, Jesús perdona els qui el 
crucifiquen, la dona adúltera, molts pecadors... A vegades no és fàcil 
perdonar, pot suposar un gran esforç, però és possible i, sobretot, necessari.
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